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Consell de Barri de Vall d’Hebron 

  

Data:  08 de novembre de 2024 a les 19:00 hores 

Lloc:  Casal de Barri Can Travi  

 
  

Assistents:   

- Taula:   
Sergi Perea Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó i Conseller del barri  
Lluis Rabell  
Alba i Sergio 
Joaquin Cama 

Regidor del Districte d’Horta – Guinardó 
Empresa encarregada dels pressupostos participatius  
Vicepresident del Consell de barri Vall d’Hebron 

  
 

- Grups polítics representats:   

  Sergi Perea Marco    (GMD PSC)  
  Irma Gràcia Valero          (GMD BComú)  
  Núria Pi García         (GMD ERC)  
  Manuel Conde García  (GMD PP) 

 
 
- Entitats representades:   

            AVV Vall d’Hebron 
   FOC 

 
- Veïnes i veïns assistents:  42  

 

Ordre del dia:  

1. Informació del procés dels pressupostos participatius 

2. Informació d’obres i projectes del Barri  

3. Presentació de la Guardia Urbana en relació amb la seguretat ciutadana del barri 

4. Torn obert de precs i preguntes.  
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Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
El Conseller de Barri, Sergi Perea, presenta els membres de la Taula i inicia la sessió 
donant pas als punts de l’ordre del dia. 
  
1. Informació del procés dels pressupostos participatius 

  
L’Alba i el Sergio, de PortaCabot l’empresa encarregada de dinamitzar els 
pressupostos participatius, donen la informació. Ja ha començat la segona edició 
dels pressupostos participatius i fins al 29 de novembre està obert el termini per 
poder presentar propostes de projectes.  

 
Els pressupostos participatius van ser un pacte de ciutat, que després de la gran 
rebuda de la primera edició es va portar el consell de ciutat. On els ciutadans 
proposen i mitjançant el procés de l’embut surten pressupostos. Enguany hi ha 30 
milions d’euros d’inversió directa a la ciutat de Barcelona, per veure la magnitud a 
l’edició anterior si van presentar 1982 projectes dels quals van ser validats 
tècnicament, 823, d’aquest 204 van ser prioritzats es van fer 124 que van passar a 
votació i s’han executat 72 projectes. Exactament en el districte Horta-Guinardó, hi 
ha un pressupost de 3.000.000 euros.  

 
 Tipologies de projectes que es poden presentar:  

- Millora de l’espai públic, amb llindar econòmic mínim de 100.000 euros  
- Millora d’equipaments municipals, amb un llindar econòmic mínim de 

50.000 euros  
- Adquisició i rehabilitació d’edificis per l’ús municipal, amb un llindar 

econòmic mínim de 50.000 euros. 
 

Hi ha diferents maneres de participar com a ciutadans.  
 

1. Participa de les sessions de debat, es realitzen diferents sessions 
deliberatives on debatre amb altres veïns i veïnes quins projectes d’inversió 
poden millorar la vida del barri.  

2. Presenta un projecte, a través del Decidim.barcelona es poden presentar 
propostes de projectes d’inversió.  

3. Prioritzar el projectes, de les propostes presentades 250 seran seleccionades 
per la proposta final, 25 per districte. Les 23 amb més suport més 2 de 
l’Assemblea d’infants. 

4. Votació, es pot votar a partir dels 14 anys, i es poden votar projectes del teu 
districte i d’un altre districte.  

 
Al districte d’Horta-Guinardó, si van poder realitzar diferents projectes, es poden 
veure  a la memòria pública penjada al web:  

- Rehabilitem el Parc del Guinardó. 
- Carril bici de la Ronda del Guinardó  
- Remodelació del Casal de la Font d’en Fargues 
- Millorem el pati de l’Escola de les aigües 
- Rehabilitació del poliesportiu de les Coves d’en Cimany  
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- Remodelació de l’enllumenat del Carrer Sorolla 
 

No es poden presentar qualsevol tipologia de projectes, n’hi ha que no són objectes 
de pressupostos participatius per exemple aquells projectes que són programes 
formatius, compra de vehicles, contractació de personal, millores en la xarxa de 
transport públic o creació de serveis. Han de ser projectes que beneficien al conjunt 
de la ciutadania. 

 

Llindars econòmics en el districte en funció de la categoria és d’1.500.000 euros. És 
la meitat dels pressuposts que s’ha adjudicat al districte. Depèn de les tipologies hi 
ha un límit, en la millora de l’espai públic, són 100.000 euros i les altres dues 
tipologies el mínim són 50.000 euros.  

 

Les propostes només es poden presentar per la plataforma Decidim. Es donarà 
suport a tothom que ho necessiti. Els projectes han de tenir un títol i presentació de 
la proposta, a qui va dirigit, la ubicació i altres dades opcionals (fotografies). Es pot 
fer seguiment des del moment en què es penja al web. S’han de prioritzar 25 
propostes per districte.   

 
Hi haurà diferents punts mòbils al districte per poder fer conèixer a la ciutadania el   
suport dels pressupostos. I sessions de debat.  

 
Calendari del procés:  

 

            Fase 0: Informació de l’inici del procés (25 setembre) 
Fase 1: Debats i presentació de propostes (7 d’octubre fins al 29 de novembre) 

         Fase 2: Valoració tècnica de les propostes (desembre 24 – gener 25) 
         Fase 3: Suports o priorització de les propostes (14 – 21 febrer 25) 
         Fase 4: Concreció de les propostes (22 de febrer – 5 d’abril del 2025) 
         Fase 5: Votació final de les propostes (6 – 11 d’abril del 25) 

            Fase 6: Avaluació i seguiment de l’execució dels projectes (12 d’abril del 2025) 
 

Els infants menors de 14 anys, edat mínima per la votació al Decidim, podran fer 
propostes igualment a les escoles, hi haurà dos projectes fets per infants a la votació 
final.  

 
    S’obre un torn de preguntes per aclarir dubtes.   
 

Intervenció Resposta 

Veí,  

 A la fase anterior es va 
desenvolupar algun projecte del 
nostre barri?  

Conseller tècnic:  

 Va ser el barri del districte que 
menys projectes s’hi van 
apuntar.  

Xavier Rodríguez, AVPVH 

 Com funciona la votació, la 
ponderació de vots és la 
mateixa en cada barri? 

Alba,  

 Cada vot és únic, intentar fer 
equip amb tot el barri.  

Conseller tècnic:  

 Intentar fer projectes que 
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incloguin col·lectius grans i s’ha 
de fer campanya.  

Veïna,  

 Quina és la diferenciació entre 
les diferents tipologies que es 
poden presentar?  

Veïnes 

 Surten algunes veïnes a 
explicar els seus projectes i 
animen a votar-los.  

Luis Limeres 

 Demana que s’arreglin les 
reixetes de la Plaça Joan 
Cornudella.  

Alba,   

 Tipologies, el primer tot el que 
sigui transformacions del carrer 
i el segon són la reforma 
d’equipaments públics. 
 

 
 
Conseller tècnic:  

 Recollim la petició per arreglar-
ho.  

 
 

 

2. Informació d’obres i projectes al barri   
 

El regidor del Districte, Lluís Rabell, explica les actualitzacions dels principals 
projectes i actuacions del barri: 

  
a. Arranjament i millora dels espais lliures als interiors de l’illa del Carrer 

Juan de Mena – Carrer Pare Mariana i Passeig Vall d’Hebron: 

Arranjaments dels espais interiors dels blocs d’habitatges per millorar 
l’accessibilitat i la connectivitat amb l’entorn. Es proposa el manteniment dels 
usos existents adequant-los als requisits actuals. Ja tenen la dotació 
econòmica de l’obra que tindrà un import de gairebé 6 milions d’euros. El 29 
de gener d’aquest any es va fer la presentació de l’avantprojecte; entre l’abril i 
el juny es va redactar aquest avantprojecte revisat amb les aportacions 
corresponents. El dia 8 d’octubre es va fer una sessió informativa per fer la 
presentació de l’avantprojecte i el 29 d’octubre es va licitar la redacció del 
projecte executiu. A final d’any acaba el termini de presentació d’ofertes.  

b. Reurbanització de l’anella central de la Plaça Joan Cornudella: L’objecte 
de l’actuació és millorar l'estat de l'anell central de la plaça Joan Cornudella. 
Per a això, es busca millorar la connexió entre els diferents punts d'accés, 
especialment en els dies de pluja; atorgar de nous usos a la plaça amb la 
finalitat que sigui un espai públic de major aprofitament dels veïns, augmentar 
la superfície d’espai verd i millorar el sistema de drenatge de l'àrea. Obra 
licitada, en procés d’adjudicació. L’obra es troba aturada, perquè la 
constructora va presentar un increment no justificat d’execució superior al 60% 
i això ha suposat que abandonés l’obra i, per tant, un incompliment del 
contracte signat (per llei pot haver un increment del 10% com màxim). S’està 
tramitant la imposició de penalitats, pas previ a la rescissió del contracte, quan 
sigui ferm es tramitarà la resolució del contracte amb prohibició de contractar 
aquesta constructora a futurs projectes de l’Ajuntament. El gener del 2025 es 
tornarà a licitar l’obra i el juny es començaran les obres que portaran 4 mesos.  
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c. Projecte de reparació de patologies constructives de l’edifici del Pavelló 

de la República: Aquesta construcció, de caràcter provisional, data de l’any 
1995, reproducció que es va exhibir a l’Exposició Internacional de París del 
1937. S’ha de fer una reforma completa, en diferents àmbits, primer 
rehabilitant l’edifici principal (façanes, actuacions sobre la coberta, 
revestiments interiors, retirada d’amiant...) i actuacions en l’àmbit exterior, per 
tal de reparar les patologies detectades i recuperar la seva imatge original. Es 
preveu que els treballs de redacció es puguin iniciar al març del 2025  El 
projecte executiu està redactat pendent d’actualitzacions i revisions. El 
pressupost estimat és de 1.350.000 euros, a espera de les actualitzacions. 
L’execució es farà el primer semestre del 2026 dates per determinar.  

d. Obres de cobertura i urbanització de la Fase 2 de la Ronda de Dalt (IES 

Vall d’Hebron – Av. Vallcarca): Aquest estiu van començar les obres que van 
a un ritme correcte. Ja s’ha fet el mur central i ara s’està treballant amb el que 
són les sortides d’emergència. Es cobrirà una longitud de 350 metres que 
s’afegiran als 190 metres ja coberts. S’han d’aprofitar els mesos en què hi ha 
menys volum de gent per no deixar sense connexió a la ciutadania. Ara es 
començarà amb procés participatiu sobre la reflexió de la urbanització de la 
cobertura i el que s’executarà en el pròxim mandat és el que acabi sortint 
d’aquest procés participatiu sobre la Llosa. El primer trimestre de l’any 2025 
començaran la reflexió/discussió de les etapes següents de la cobertura de la 
ronda, fase 3 i 4. 

e. Demanda per a la implantació d’una Biblioteca Pública al barri: S’han 
recollit signatures i és una demanda molt forta del veïnat del barri. La 
biblioteca es farà, ja que també compleix amb els paràmetres que justifica la 
construcció d’una biblioteca. A partir de l’any que ve els faran participis de 
propostes de projectes amb els diferents indrets on podria anar.  

f. Transformació de la Llosa: s’està fent un estudi i es farà una reunió amb els 
veïns per a poder explicar els treballs que s’estan fent i per poder saber 
l’opinió que tenen els veïns, també amb els del barri de la Teixonera. 
El que sí que es farà és el Nou edifici de l’Agència de Salut Pública de 

Barcelona: L’ASPB dirigeix i gestiona els centres i serveis de salut pública de 
la ciutat per encàrrec de l’Ajuntament de Barcelona i la Generalitat de 
Catalunya. El complex reunirà les dependències que ara estan disperses en 
diversos edificis. L’avantprojecte està redactat i actualment s’està realitzant el 
projecte bàsic. La inversió estimada és de 40,2 M d’euros. 
Al costat hi haurà el Nou edifici d’atenció ambulatòria Vall d’Hebron: Edifici 
de 10 plantes i 46.000 m2 amb model de construcció sostenible que permetrà 
alliberar 250 consultes externes, 100 gabinets d’exploració i 100 places 
d’hospital de dia. També donarà cabuda a la zona de farmàcia, rehabilitació i 
diagnòstic. Això permetrà la descongestió del complex hospitalari i dedicar els 
espais alliberats als ingressos i l’activitat quirúrgica. Suposarà un increment 
anual de mig milió de visites l’any. El projecte executiu ja està redactat i 
actualment s’està a l’espera de la llicència d’obres, s’estima una durada 
d’obres de dos anys amb una inversió estimada de 87,5 M d’euros. 
Transformació de l’àmbit de Sant Genís i Montbau.  

g. Ampliació dels tallers i cotxeres de Sant Genís L3 TMB: Obra en execució 
entre el febrer del 2024 i el febrer del 2025, té un pressupost estimat 
d’execució de 17 milions d’euros, amb el Fons Next Generation. L’actuació 
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permetrà adaptar la instal·lació a l’increment d’oferta que ha registrat aquesta 
línia i al que es pot produir en el futur, també facilitarà un millor manteniment 
dels trens i del nivell de servei a les persones usuàries.  

h. Nous sistemes de generació d’ombra a les àrees de joc infantils: Es tracta 
d’espais prioritaris pel que fa a l’adaptació de la ciutat a l’emergència climàtica, 
atès que els infants són un dels col·lectius més vulnerables a la calor extrema. 
Per això es generaran zones d’ombres a les àrees infantils, ja que sense elles, 
els infants no poden ni apropar-se. L’obra es troba en licitació i l’execució serà 
durant l’any 2025. S’han licitat les obres per a 54 àrees, 10 al districte d’Horta-
Guinardó i al barri de la Vall d’Hebron una, la situada a l’Av. Can Marcet, 5.  

i. Represa de la plantació d’arbrat a la ciutat: Es reprèn la plantació d’arbrat, 
garantint el reg permès per l’actual fase d’alerta per sequera. La previsió és 
poder plantar uns 7.500 arbres fins a la primavera de 2026 sempre que no hi 
hagi noves restriccions. La primera fase es plantaran 2.000 arbres a la ciutat, 
dels quals 342 són al districte d’Horta-Guinardó, 33 al barri de la Vall d’Hebron.  

j. Millores en la gestió del Turisme: mesura de govern per a la gestió 

turística 2024 – 2027: Des de la casa gran s’està intentant millora la gestió del 
turisme amb la ciutadania, definint els EGA (Espais de Gran Afluència 
Turística). En aquest cas en el districte d’Horta- Guinardó és el cas del Parc 
Güell. La setmana que ve hi haurà una reunió dels districtes de Gràcia, Horta–
Guinardó i el Parc Güell. Una de les millores és la incrementació del cost de 
l’entrada del Parc Güell de 10 euros a 18 euros i s’estableix la venda 
anticipada. També augment de la taxa turística fins al seu límit legal (4 euros 
per persona i nit) farà recaptar anualment aproximadament 115 milions 
d’euros, comptant amb aquests ingressos es vol establir polítiques de retorn 
social, com el pla clima de les escoles. Es tracta de canviar la percepció del 
turisme, són visitants de la ciutat, venen a congressos, a fires, a estudiar, a  
trobades internacionals..., són ciutadans temporals. El projecte Zona bus 4.0 
cerca limitar, endreçar i governar les parades i estacionaments d’autocars 
discrecionals turístics. Es preveu que augmenti de mitjana, que es 
quadrupliquin els preus que paguen els autocars turístics per aparcar a la 
ciutat (20eur a 80eur). I aplicació del decret llei 7/2023 per extingir els 10.101 
pisos turístics que hi ha la ciutat amb un objectiu de garantir que el màxim 
nombre de pisos es destinin a ús residencial. El novembre del 2028, ja no hi 
haurà HUT (Habitatges d’ús turístic) a la ciutat.   

k. Web de comerç del Districte Horta- Guinardó: On estan tots els 
establiments del districte geolocalitzats en un mapa juntament amb una fitxa 
d’informació sobre horaris, contacte... A més, es publiquen totes les notícies 
relacionades amb campanyes comercials, recursos i serveis al comerç de 
proximitat com formació, digitalització, contractació de personal, traspàs del 
negoci o ajuts i subvencions. 

l. Butlletí del districte d’Horta-Guinardó: Amb l’objectiu de millorar la 
comunicació amb la ciutadania s’empren una campanya de difusió del butlletí 
del districte. Tots els equipaments del districte tindran cartells informatius on 
s’expliquen els passos per fer la subscripció. Enviament setmanal via correu 
electrònic, possibilitat d’escollir àmbit, Districte o barri/s. Informació sobre 
òrgans del districte, actes, obres, activitats, festes, serveis i molt més. 
m. Altres demandes de l’anterior Consell de Barri: Millora la 
comunicació al barri, hi ha 3 TAM’s (Taulell d’Anuncis Municipal) en diferents 
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zones del barri, i si cal es poden posar més. Implantació de jocs per a la gent 
gran en els Jardins Frida Kahlo, es presentarà una proposta en el pròxim 
Consell de Barri, amb la previsió de dur-ho a terme a l’any vinent. Millorar 
l’enllumenat del pas soterrat de la Vall d’Hebron – Carrer Poesia, s’ha 
traslladat al departament d’enllumenat, ja que dona sensació d’inseguretat.     
Mesures antinidificació de coloms, sobre tot al Casal de la Gent Gran de Vall 
d’Hebron, es netejarà la façana i es faran obres per impedir que es facin nius 
de coloms. Propostes per la mitigació dels efectes negatius del trànsit sobre el 
barri, es farà una taula tècnica amb els veïns, monotemàtica, per treballar 
estrictament les propostes que s’han fet arribar. Es farà abans d’acabar l’any.  

 
3. Presentació de la Guardia Urbana en relació amb la seguretat ciutadana al 

barri 

 

En Sergi Perea, conseller del barri, dona pas a l’Intendent en cap de la comissaria 
d’Horta-Guinardó de la Guàrdia Urbana, el senyor Burrel per fer la presentació de 
la seguretat ciutadana al barri.  
Es passa a donar les dades de seguretat que situen al barri en el context del 
Districte. Es fa una comparativa interanual de l’1 d’octubre de 2022 a l’1 d’octubre 
de 2023 i de l’1 d’octubre de 2023 a l’1 d’octubre de 2024, e el barri de la Vall 
d’Hebron, s’ha reduït  un 22% els furts, baixada d’un 11% els robatoris amb 
violència, reducció d’un 68% dels robatoris amb força. Els números absoluts són 
tampoc són tan grans ni abans ni ara. Les detencions/investigacions han 
augmentat. Hi ha hagut un increment molt important de les detencions amb arma 
blanca, perquè ja des de fa un temps a Barcelona hi ha més gent que en porta, ja 
sigui per protegir-se o per a fer mal. Són dades conjuntes amb els mossos 
d’esquadra. 
 
La demanda del 112, emergències, són per llaunes comissades són 
majoritàriament en festes. També ha augmentat les demandes pel consum 
d’alcohol.  
 
Fent una comparativa amb el districte els robatoris amb força interior de vehicle és 
un fet important, 10, 5%, igual que els robatoris amb violència o intimidació són un 
8%.  

 

Els hi preocupa l’assentament que hi ha a les porxades, però ho tenen controlat.   
 

Intervenció Resposta 

Veí, AVPVH 
 S’ha fet una reunió amb mossos i 

ara s’ha demanat una amb GU per 
analitzar en profunditat les dades 
de seguretat al barri. La idea és fer 
una sessió informativa al veïnat 
amb Mossos i GU, em breu per 
dintre de dues o tres setmanes.  

  

Veí,  
 No es veu a la GU pel barri.  

Intendent:  
 La GU es passeja pel barri, a 
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Ni quan hi ha la festa del Perú que 
hi havia molta gent i no hi havia 
cap parella de la GU vigilant. Es va 
posar una reclamació, però no hi 
ha hagut resposta.  

vegades de paisà. Hi ha un Pla de 
visibilitat, es diuen punts beta, però 
aquest barri no el necessita, el 
tenen a Montbau o altres indrets.  
En canvi hi ha punts alfa que són 
de prevenció de sinistralitat.  
Però si la demanda és de punts 
beta, per la zona conflictiva del c/ 
Juan de Mena, es pot valorar.  
 Admeten que a la festa del Perú 
van fallar i no poden permetre que 
això es repeteixi.   
 

Conseller tècnic:  
 Demanen disculpes perquè la 

reclamació ha arribat ara per un 
error a l’Ajuntament.  

Veí,  
 Demanen que quan es facin festes 

com la del Perú,  que s’expliqui al 
barri i tot estigui més controlat.  

 Volen saber si a la base de dades 
hi ha una diferenciació de la 
víctima entre turistes i residents.  

   
  

 
 
Intendent:  
 Aquest tema es va comentar en el 

Consell de Seguretat,  la percepció 
de seguretat que té la població en 
els diferents districtes, Horta-
Guinardó, és dels districtes amb la 
percepció de seguretat més alta de 
la ciutat.  

 

Veïna,  
 Festa de Perú, És una festa que es 

fa cada any i és una lluita perduda 
perquè els de la GU sempre li 
diuen que no poden fer res. Els 
vidres de casa seva vibren.  

Regidor:  
 Com no és un indret adient, es 

tindrà en compte l’informe de la GU  
per denegar aquesta llicència.  
 
 

Veí,  
 Accés que tenen els vehicles a la 

caserna pel pas de vianants no és 
viable on passen famílies i 
criatures, hi ha l’escola i la ludoteca 
al costat. 

Intendent:  
 Això s’ha d’arreglar per no passar 

pel pas de vianants.  

 

 

 

4. Torn obert de paraules.  
  

En primer lloc, el conseller de Barri convida a intervenir les persones que han 
formulat preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible 
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disposar de la resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la 
informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  

 

Intervenció Resposta 

Joaquim Cama, Vicepresident del 
consell de barri,  
 Les obres de la plaça Cornudella, 

demana una reunió amb els tècnics 
que s’han ocupat de la licitació i 
l’empresa ja que no entén com és 
possible que hi hagi aquestes 
diferències.  

 Pavelló de la República continuarà 
amb el lloguer a la Universitat de 
Barcelona?  

 Tram de la ronda (entre Jorge 
Manrique i Av. Marcet) que no s’ha 
parlat mai.   

 La terrassa de la plaça no es podria 
haver fet, ja que, era de propietat 
privada.  

 Consultes externes i llista d’espera. 

Regidor 
 És un tema tancat i no hi haurà 

més pèrdua de temps amb 
l’empresa ni les obres de la plaça 
Joan Cornudella.  

 Pavelló de la República, seguirà el 
lloguer un parell d’anys. 

 Consultes externes, tota la 
informació que es pugui obtenir, 
és perfecte.   

 
Conseller tècnic:  
 Les obres de Joan Cornudella no 

es van poder executar abans per 
motius econòmics.  

 Les actes de contractació són 
públiques.   

 Les tanques s’han de retirar quan 
es rescindeixi el contracte, al 
desembre.  

 La terrassa de la plaça, els serveis 
tècnics de llicències poden tenir 
erros humans, gestionen milers de 
llicències cada any. 
 

Virginia, veïna 
 Els agradaria tenir bancs més 

adequats, amb respatller, per les 
persones grans a la Plaça 
Cornudella.  

 

Conseller tècnic: 
 Col·locaran fusta per sobre de la 

pedra perquè siguin més 
còmodes, estan a l’espera de 
pressupost.  

Josefina Soler, veïna,   
 Els veïns del bloc que donen el 

passeig de la Vall d’Hebron, van 
demanar tancar-ho, però no li 
sembla bé. Opina que haurien de 
treure les escales perquè així la 
gent no passarà pel mig del bloc.  

Regidor: 
 Formarà part de la discussió amb 

els veïns per decidir com serà el 
projecte.  

Raquel Martin, veïna en el seu nom, 
 L’AFA de l’escola Pau Casals, al 

setembre han posat l’estructura 
infantil, molt bé els nens ja estan 
jugant. S’ha intentat participar en 
transformem els patis, no els han 

Regidor: 
 Molt bona iniciativa del projecte als 

pressupostos participatius.  
Reduiran els projectes de 
reformem els patis ja que es 
conjuminarà amb el pla de 
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seleccionat i no ho podran fer fins 
al 2027. Es va fer una petita 
reforma, però és necessari una 
reforma més gran, han presentat el 
projecte als pressupostos 
participatius. Tenen la sensació 
que hi ha escoles que els hi donen 
molts projectes i hi ha d’altres 
escoles que els hi donen menys.  

climatització. L’ordre que s’ha 
seguit és totalment objectiu, ja que 
hi ha escoles que pateixen més 
calor, per les seves 
característiques o ubicació.  
i per això s’han prioritzat abans, 
però totes les escoles arribaran en 
algun moment.  

 Luís Limeres, veí,  
 Demana que no donin les llicències 

a la plaça Botticelli ni en al 
Velòdrom. 

Conseller tècnic:  
 Amb l’informe de la GU no hi 

hauria problema per fer una 
denegació de llicència. 

 Al Velòdrom, era el trofeu de 
bicicleta, la llicència era de 16 h a 
24 h, es revisarà amb el gestor.    

 Xavier Rodríguez, AVPVH 
 Orbes de la Plaça Cornudella, 

durant tot aquest procés de licitació 
on l’empresa va presentar el 
projecte per 326.000 euros ningú 
no li va semblar una oferta 
temerària? 

 Pacte de la ronda, s’ha convertit en 
el pacte de la deshonra, perquè no 
és possible que hi hagi gent que 
faci molts anys esperant això i no 
tinguin cobert el seu tram i altres 
que porten molt menys sí que el 
tinguin. 

 Canalitzacions de la plaça Joan 
Cornudella, es va lliurar una 
incidència demanant una 
intervenció integral per a la seva  
substitució i només s’ha fet una 
intervenció de 2 metres.  

 La replantació d’arbres no és 
suficient.   

 Carrer Joan de Mena, es va 
acordar fer taules de participació,      
recordeu planificar aquestes 
reunions.   

 Plaça Joan Cornudella, si les obres 
han de començar al juny del 2025  
que es treguin les tanques que hi 
ha ara.  

Conseller tècnic: 
 Les tanques i el tancament 

perimetral no els podran treure fins 
que no acabi el contracte a finals 
d’any, ja que poden haver 
accidents.  

Pablo Navarro, veí 
 A la Plaça Cornudella, abans 
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estava malament, però ara està 
pitjor. S’hauria de fer una petita 
intervenció per seguretat.  

Gema Delgado, Bloc 2-3 de plaça Juan 
de Mena,  
 No poden accedir els serveis 

d’emergència  

 
 

Mercedes Hernández, veïna,   
 Plaça Joan Cornudella, demanen 

una font pels infants des d’abans 
de la Covid amb la senyora Rosa 
Alarcón. Es va col·locar una nova 
zona per a gossos amb una font. 
Es va fer aquesta intervenció  
ràpidament i la resta  va quedar  
pendent fins la reforma. Els 
ciutadans no entenen res, 
l’Ajuntament sempre pren nota però 
no es veuen les accions.  

Regidor:  
 La feina es fa per un compromís i 

convicció de les coses per la 
ciutadania. Intentant fer el màxim 
que poden i treballant cada dia per 
aconseguir i construir un camí 
junts.  

Francesc Xandri,  
 No hi ha hagut prou cartelleria 

sobre la convocatòria del consell de 
barri.  

 Sobre l’estudi de mobilitat, recordar 
que el juliol es va dir que el 
setembre es contractaria, però aquí 
seguim... Esperem que abans 
d’acabar l’any estigui.   

 

Cristina Martínez,  
 No hi ha hagut cartellera del consell 

de barri en els TAM’s. 
 Obres de Juan de Mena, li fa por 

que a la part on hi ha el restaurant 
xinès hi ha gent que no està 
d’acord que sigui tot per als 
vianants.  

 A l’avinguda de l’Estatut hi ha dos 
semàfors en un tros molt petit, 
demana que el semàfor sigui més 
llarg i que tingui un polsador perquè 
els vianants els donin.  

Regidor: 
 El tema dels cartells és un tema 

perdut perquè no saben que més 
fer. Per això s’ha insistit en la 
subscripció al butlletí.   

 Juan de Mena, es comprometen a 
parlar amb els veïns i tenir en 
compte tot els detalls que 
comenten.  

 
Conseller tècnic:  
 Els polsadors no són compatibles 

amb els dispositius per persones 
invidents, per això ja no es poden 
col·locar.  
 

 
Borja Agustí,  
 El carrer Can Travi a la part dels 

números imparells es troba en molt 

Conseller tècnic: 
 Demanarà a serveis tècnics de 

manera urgent i eficaç que 
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mal estat per persones amb 
mobilitat reduïda o cotxets, no hi ha 
llum i fa por passar-hi.  

s’executi alguna cosa per millorar 
la situació, sobretot 
d’accessibilitat.  

AVPVH 
 Mantenir una reunió amb Parcs i 

Jardins per explicar que són 
necessaris els arbres, per ajudar el 
districte.  

 Els volen demanar els 
emplaçaments de la Biblioteca.  

 Juan de Mena, es va dir que es 
buscarien solucions.  

Regidor:  
 El Pla d’ombres és independent a 

la replantació de l’arbrat, és 
necessari en zones que no poden 
anar arbres.   

  
 

Es dona per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:40 hores.  
 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=fz-QQD4ymmE  


